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 ראש עיריית רמת השרון  
 באמצעות ערן שורץ, מנכ"ל העיריה 

 . במייל

 , אבי שלום

 פתרון ומימון לימודי מתמטיקה בחטה"ב "עלומים" הצעה לסדר: 

אשרלאחרונה נתברר כי מאז תחילת שנה"ל תשפ"ג קיימת בעיה משמעותית בחטה"ב "עלומים"  
 לא מוצאים לה פתרון. 

החינוך,   אגף  אשר  ואחרות  אלה  נוספות  בעיות  וקיימות  שונות  טלטלות  עברה  שהחטיבה  יצויין 
 המנהלת והצוות החינוכי עושה מאמץ רב לפותרן. 

מתלונות הורים עולה כי תלמידי ותלמידות החטיבה מקבלים פחות שעות מהמתחייב בחוזר מנכ"ל,  
כי קיים חוסר במורה (וייתכן במורים נוספים) ושהנושא באחריות משרד  לפי תשובת העיריה עולה 

 החינוך. 
שעות לימוד אורכיות ובפועל    5  -העובדה הפשוטה הינה שקיים כשל של משרד החינוך אשר מחוייב ל

 לא הצליח מי מטעמו להעמיד מספר מספק של מורים לחטיבה. 

ות מצד מי מהעיריה, לא הצליחו לייצר פתרון  מאז תחילת השנה, וחרף פניות חוזרות ונשנות והבטח
 ואנו כבר בעיצומה של החצי השני של השנה (שימי הלימודים בו מצומצמים). 

 מאליו יובן שאין מקום לאפליה בין ילדי העיר אשר לומדים בחט״ב 'עלומים' למול 'קלמן'.  

 ת.  על העיריה לדאוג לשוויון בין הילדים בעיר ולהעניק להם הזדמנויות שוו
,    -במקרה הנוכחי   על העיריה לעשות מעשה  ומחוץ לקופסא ובדחיפות.  נדרשת חשיבה יצירתית 

להתערב ולרכוש שיעורי תגבור והשלמה מהמגזר הפרטי. ולא לפספס את השנה. יודגש שמרתונים  
 למיניהם אינם פתרון. 

אחראי אשר יהא,  יש לנו אחריות לילדים, הם אינם אשמים ו/ או אחראים לכשלי המערכת, יהא ה
משכך אסור לנו לתת להם להיפגע ומדובר בנזק מתמשך המצריך גם השקעת ממון רב בשיעורים  

 פרטיים. 

נוכח הבעיה הנקודתית החריגה בחט״ב עלומים ולאור עקרון השיוויון בין התלמידים בעיר ובין בתי  
נדר ומפנה תקציב  לוקחת אחריות  ומחלקת החינוך  רמת השרון  עריית  שעות  הספר,  ש להשלמת 

 אשר ירכשו מאת גורם פרטי .  -המתמטיקה אותן הפסידו תלמידי כתות ז וח בעלומים 

 :נוכח דברים אלו להלן הצעת ההחלטה

לתעדף   הנקודתי  הכשל  ונוכח  הנוכחי  הדברים  במצב  נוכח   , בעירייה  הגורמים  לכל  קוראים  אנו 
ת ההעשרה במקצועות שאינם ליבה.  מחדש את התקציב לטובת תקצוב מקצועות הליבה על פני שעו

 בברכה,

             גיא קלנר                      עידן למדן 


